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ПРОТОКОЛ № 8
І

засідання постійної комісії Калуської міської ради з питань власності, житлово-комунального господарства та екології
від« 18 » лютого 2021 р.

Склад комісії: голова комісії: Сергій Воконоголь М; 
заступник голови комісії: Інна Білоус 0 ;  
секретар комісії: Сергій Куц М; _
Члени комісії: Дмитро Вальнюк О ,  О  Галина Матківська 0 ,  Юрій Погинайко ІИ.

Присутні .2 членів комісії Відсутні /  членів комісії

Запрошені:_________________________________________________________________________________________________________

Слухали :

Назва питання, доповідач за проти утр. Рекомендації

1. Про надання дозволу на розроблення проекту детального планування території щодо 

зм іни цільового призначення зем ельної ділянки для реконструкції будівлі з торгово- 

офісним и прим іщ енням и та д іагностично- оздоровчим  центром під багатоквартирний  

ж итловий будинок з ком ерційним и прим іщ енням и на площі Героїв, 14 в м. Калуші Івано- 

Ф ранківської області.

Д оповідає: Роман Кузик -  начальник управління архітектури та м істобудування

— — —
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2. Про надання пільг з оплати житлово-комунальних послуг дітям , позбавленим  

батьківського піклування.

Д о п о в ід а є те с я  Дзундза -  начальник служби у справах дітей
5 -— ■— — -

3. Про виконання вимоги Міністерства фінансів України. — - Ц ~ т —



а
Доповідає: Юрій Соколовський -  начальник управління економічного розвитку міста

4. Про внесення змін в Програм у реконструкції та будівництва м ереж  водопостачання  

Калуської м іської територіальної громади на 2021-2022 роки.

Доповідає: Богдан Грущак- начальник УБРІ
5 — — —

5. Про розгляд інф орм ації управління економічного розвитку міста щодо встановлення 

плати за землю (орендної плати за землю), на якій встановлені будівлі і споруди АТ

«Прикарпаттяобленерго», АТ «Івано-Франківськгаз»/ «Івано-Франківськ газзбут».

Доповідає: Юрій Тим ків-заступник начальника управління економічного розвитку міста

— Тс

6. Про розгляд інф орм ації КП «Ж ЕО № 4» щ одо плати за проживання в гуртож итках.

Доповідає Василь Фурда -  голова ліквідаційної ком ісії КП «ЖЕО №4». — — -

7. Про розгляд земельних питань (за окремим протоколом).

Доповідає: Володимир Мельник - начальник управління земельних відносин


